
Geachte Raadsleden, 

 

Ik woon nu al zo’n 40 jaar in de binnenstad (Molenstraat), sinds de invoering van het 

parkeerbeleid noemt u dat zone B. Na 38 jaar geen parkeerprobleem te hebben gehad 

waren wij, zone B, uw oplossing voor een lege parkeergarage. 

U vond het nodig de zone B bewoners als tweede rangs burgers te behandelen door ze geen 

gelijke rechten toe te kennen t.o.v. de andere zones en verplaatste ons naar de garage, al 

dan niet vrijwillig. 

Er was voor de invoering mijns inzien geen ander parkeer probleem dan uw lege 

parkeergarage. 

Sinds de invoering bent u aan het pleisters plakken, met de huidige voorgestelde wijzigingen 

zelfs een beetje aan het hechten, maar u vergeet dat het op sommige punten al lange tijd 

ettert. 

Door tijden gelijk te trekken lijkt het allemaal eerlijker, maar de ongelijkheid tussen de zones 

bestaat nog steeds. Zone B mag namelijk geen tweede vergunning aanschaffen, de 

ongelijkheid is niet te verdedigen. Ook niet door te stellen dat te veel bewoners een tweede 

vergunning gaan aanschaffen. Voor de invoering waren er slecht enkele tweede 

vergunningen en het aanschaffen met korting blijft nog steeds heel kostbaar. De 

stellingname dat de garage te vol zou worden met de uitgifte van tweede vergunningen 

klopt mijns inzien niet. 

U zou voor een tweede vergunningen in de garage een ‘plafond’ in kunnen stellen zoals dat 

in de andere zones ook het geval is! 

Twee Euro per dag betalen, het tarief voor een gewoon parkeer abonnement  is onredelijk 

voor bewoners van zone B. 

De invoering van de nieuwe regels en tijden betekend dat ik mijn tweede auto voortaan 

altijd zal moeten parkeren buiten de singel, vanzelfsprekend is dat voor de bewoners daar 

niet gewenst, maar u laat me geen keuze. Invoering van betaald parkeren buiten de singel 

zal mij op termijn nog verder verdrijven. Zijn we op deze manier niet bezig de problemen te 

verplaatsen in plaats van op te lossen? 

Een oplossing is het toestaan van een tweede vergunning in zone B, gelijke behandeling dus. 

Het voorstel Molenstraat, Havenstraat en Willemshof zone D te maken zou voor u ook een 

serieuze overweging moeten zijn. We zijn per slot van rekening een ‘woonstraat’. 

Nog beter zou het zijn als er gelijke rechten zijn voor alle bewoners van de binnenstad. 

Mijn woongenot is ernstig aangetast. Ik vertrouw erop dat u de juiste keuzes maakt, 

Hoogachtend, R. Bierens 


